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Izdanje za septembar   2011.godine 
 
Aktivnosti načelnika opštine 
 
Ambasador SAD Patrik Mun u posjeti 
opštini Prijedor 
 
Ambasador SAD u  Bosni i Hercegovni  
Patrik  Mun boravio je u radnoj posjeti 
Prijedoru i tom prilikom  izjavio da je 
impresioniran planovima i projektima koje 
provodi opština Prijedor kao jedan od 
vidova promocije ekonomskog razvoja i 
otvaranja novih radnih mjesta.On je nakon 
sastanka sa načelnikom opštine Markom 
Pavićem naglasio da nije iznenađen što je i 
u ovoj opštini prioritet promocija 
ekonomskog razvoja i rješavanje pitanja 
nezaposlenosti. 
 

 
 
-Impresioniran sam planovima i projektima 
koje provodi ova administracija  i cilj 
američke ambasade i programa pomoći 
američke vlade je upravo  promocija 
zemlje u svrhu dobijanja kandidatskog 

statusa  za članstvo  u  EU i NATO 
savezu.Naše je stanovište da za ovu zemlju 
ne postoji drugi ostvariv put, a  dok se 
bude radilo na tome to će ujedno 
promovisati i ekonomsku stabilnost,kazao 
je Mun. 
On je naglasio i da je za Prijedor od 
izuzetne važnosti izgradnja  dobrih 
međuetničkih odnosa   koji mogu 
doprinijeti poboljšanju ekonomske 
situacije. 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić je 
rekao da ga raduje pozitivna ocjena 
ambasadora , ali najviše podrška  naporima  
koje ova opština ulaže  na izgradnji  
zajedničke i prosperitetne budućnosti 
Prijedora i njegovih građana. 
„Ambasadora sam upoznao o našem 
najvećem problemu nezaposlenosti i  o 
našim naporima  za privlačenje stranih i 
domaćih investitora vezanih za rješavanje 
tog problema koji ne možemo riješiti sami 
nego to  mora biti i posao domaćih ,ali i 
međunarodnih institucija koje borave u 
BiH“kazao je Pavić. 
 

 
 
On je ujedno zahvalio na pomoći koju je 
USAID  do sada pružao građanima 
Prijedora, te zamolio da  oni i dalje  
nastave da  podržavaju projekte koji se 
odnose na opštinu Prijedor. 
 
22-23.9.Investiciona konferencija  
 
U  Republiku Srpsku vrijedi ulagati 
generalni je zaključak  dvodnevne  
Investicione konferencije koja je održana 
na Mrakovici.Investitorima je još jednom 
poslana jasna poruka da će nadležne 
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institucije sa njima graditi partnerski odnos 
kako bi im dale još veći stimulans ,a time 
ih i zadržale na prostorima Srpske.Ministar 
za ekonomske odnose i regionalnu 
saradnju Republike Srpske  Željka 
Cvijanović rekla je da su predstavnici 
privrednih komora pojedinih zemalja koje 
su  učestvovale  na Investicionoj 
konferenciji zatražili organizovanje mini-
konferencija na kojima bi postojeća 
ponuda kapacita RS bila dodatno 
predstavljena i dopunjena novim 
prijedlozima. 
 

 
-Brojni bilateralni razgovori koji su vođeni 
bili su  prilika  da se prezentuje i nešto više 
nego što je bilo predviđeno prezentacijama 
pojeidnih sektora , jer su mogućnosti RS 
daleko veće i nemoguće ih je prezentovati 
u samo dva dana koliko traje konferencija, 
navela je Cvijanovićeva.Ona je dodala da 
je formiran interresorni tim u ime Vlade 
RS, koji će biti u kontaktu sa učesnicima 
Investicione konferencije, predstavnicima 
investicionih  fondova, posredničkim 
kućama i privrednim komorama, radi 
stalne razmjene informacija, napominjući 
da je u planu i zajednička turneja na 
proljeće po nekoliko gradova Evrope i 
Amerike. 
Cvijanovićeva je ocijenila Investicionu 
konferenciju uspješnom te da se uspjelo u  
namjeri da se Republika Srpska predstavi 
kao povoljna destinacija za strana ulaganja. 
-Imamo pohvale za organizaciju 
konferecije, logistiku koja je učesnicima 
pružena, ali i za konkretne projekte, dodala 
je Cvijanovićeva. 
 

 
 
Na konferenciji su predstavljene 
investicione ponude opština Prijedor i 
Kozarska Dubica. 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić je 
istakao da je ova opština predstavila  
mogućnosti  koje investitorima nudi   
Industrijska  zonia „Celpak“,    te 
predstavila  projekte  iz oblasti  energetike  
i proizvodnje hrane. 
-Javno  preduzeće „Toplana“  predstavilo   
se sa  dva projekta ukupne vrijednosti 4,4 
miliona evra, od kojih se jedan odnosi  na 
zamjenu kotla ,a  drugi  na proizvodnju 
peleta.Preduzeće „Žitoprerada“ iz Omarske 
predstavilo se projektom  proizvodnje  
namjenske smješe  brašna  za specifične 
vidove hljeba  i peciva ,čija je vrijednost  
milion evra, kazao je Pavić i dodao da je 
konferenciju iskoristio kao  priliku da lično 
kontaktira sa više investitora. 
 
8.9. Budžet likvidan –nema povećanja 
plata 
 
 Odbornici Skupštine  opštine Prijedor  
usvojili su 8.9.2011.godine  Izvještaj  o   
izvršenju Budžeta  za prvih šest mjeseci 
ove godine  prema kojem je ostvaren 
budžetski suficit od  4.659.578 KM 
.Ostvareni prihod uključujući i budžetski 
suficit prenesen iz prošle godine u iznosu 
od oko 4,9 miliona KM  iznosio je 
19.143.366KM   dok su  rashodi iznosili 
14.473.788 KM. 
Načelnik  Odjeljenja  za finansije Biljana 
Malbašić  izrazila   je zadovoljstvo 
punjenjem budžeta u prvoj polovini ove 
godine  s obzirom da sadašnju situaciju i 
prisutnu ekonomsku krizu i dodala da  su 
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se zahvaljujući  pozitivnoj razlici između  
ostvarenih prihoda i  iskazanih 
rashoda,izmirivale  sve obaveze na 
vrijeme. 

 
 
-Ako se do kraja godine  nastavi  
dosadašnja dinamika punjenja 
budžeta,može  se očekivati  ostvarenje čak  
95 % od godišnjeg plana ,što obećava  i  
izdvajanje određenih sredstava  za  
razvojne programe,istakla je Malbašićeva.  
Ona je dodala da je ovogodišnji  budžet 
prijedorske  opštine  uzimajući u obzir 
prošlogodišnji suficit  iznosi  38 miliona 
KM. 
Načelnik opštine Marko Pavić je istakao da 
je budžet likvidan i  da se obaveze 
izvršavaju na vrijeme,ali da postoje 
nastojanja lokalne vlasti da budžet dobije 
još veću razvojnu komponentu. 
-Bez  učešća budžeta  u razvoju opštine 
neće biti  ni njenog razvoja i zato  posebno 
potenciram raspravu koje i kakve 
podsticajne  mjere uvesti  da budžet 
stimuliše  domaće i strane  investitore  da 
ulažu u našu opštinu,rekao je  Pavić.  
On je kazao  da u budžetu nema prostora 
za povećavanje plata  opštinskoj 
administraciji i naglasio  da  u vremenu 
kada  mnogi radnici ostaju bez posla  nema  
ekonomske opravdanosti  za  njeno  
povećavanje. 
 
Produženi boravak u četiri škole 
 
Ove školske godine će u četiri  od 12  
prijedorskih osnovnih škola biti   
organizovan  produženi dnevni boravak  u 
kojima će boraviti   195 učenika od  prvog 
do trećeg razreda .Predsjednik  Aktiva 

direktora osnovnih škola Prijedor 
Borislava  Tokić  potvrdila je  da je  riječ o 
tri gradske i osnovnoj školi u Omarskoj 
kao i da je predviđeno da  jedna grupa u  
produženom boravku  broji  18-25 učenika  
-U produženom  boravku  svakog  dana   u 
vremenskom periodu od 6-16 sati sa 
učenicima  će  biti  nastavnici razredne  
nastave  i  vrijeme u njemu  biće ispunjeno  
obrazovnim   sadržajima,kao što su  
obnavljanje  gradiva sa prethodnih časova, 
izrada domaćih zadataka  ,ali i 
rekreativnim jer će  biti  organizovani 
časovi fiskulture  i šetnje gradom,rekla je 
Tokićeva. 
 

 
 
Ona je dodala da će uskoro biti provedena 
anketa među roditeljima, nakon čega će se 
znati tačan broj djece koja  će pohađati  
produženi bopravak u školama, kao i da li 
će i kako biti organizovana ishrana budući 
da će ona biti o trošku roditelja. 
-Ukoliko se roditelji izjasne  o ishrani u 
produženom boravku, škole će morati da 
provedu tendersku proceduru  kako bi 
izabrali najbolje ponuđača za pripremu 
obroka za učenike, istakla je Tokićeva. 
Ona jer potvrdila da je planirano da  u 
Osnovnoj školi „Petar Kočić“ u 
produženom boravku  u tri grupe  boravi  
80 učenika, u OŠ „ Branko Ćopić“  u dvije  
grupe  boravi  50 učenika,od kojih je jedna 
grupa u područnoj školi  u Gomjenici, OŠ 
„Desanka Maksimović“  u jednoj grupi  
boraviće 25 učenika, dok će u OŠ „Vuk 
Karadžić“ iz Omarske boraviti  u dvije 
grupe 40 učenika. 
Opština Prijedor je još ranije podržala 
organizovanje produženog boavka u 



______________________________________________________Informator____________ 

__________________________________________________________Opština Prijedor___ 

školama, tako što je izdvojila sredstva za 
opremanje prostora za taj boravak 
neophodnim namještajem. 
 
Održano 2.kolektivno vjenčanje 
 
Na drugom kolektivnom vjenčanju koje je 
održano na platou ispred zgrade opštine 
Prijedor sudbonosno „da“ istovremeno  je 
izgovorilo deset parova.Čin vjenčanja 
obavili su matičar Rajka Knežević  i 
načelnik opštine Prijedor Marko Pavić. On 
je u prigodnom obraćanju mladencima 
istakao da 
je ovo  jedna vrlo lijepa svečanost , prije 
svega, za mladence, ali i za sve građane 
Prijedora. 

 
„Nakon vjenčanja i sklapanja braka dolaze 
djeca, zato mi i učestvujemo u ovoj 
manifestaciji kao pokrovitelji da bismo 
stimulisali mlade da se žene i udaju i 
rađaju djecu i da Prijedor ima svoju 
budućnost“-rekao je Pavić. 
On je dodao da je opština Prijedor i 
ubuduće podržavati ovu manifestaciju i sa 
većim brojem mladenaca i da  će opština 
nastojati da ih što više pomogne da 
kvalitetno započnu svoj zajednički život. 
 

 

Pored opštine Prijedor , organizator 
kolektivnog vjenčanja je bio i  
Informativno poslovni centar „ Kozarski 
vjesnik“ čiji je direktor Zoran Sovilj 
istakao da je zadovoljan što je opština 
prihvatila njihovu ideju i već drugu godinu 
organizuje svečanost sklapanja braka pred 
čitavim gradom. 
 

 
 

 
 

 
 
„I ove godine smo poslali jednu lijepu 
poruku ne samo o braku kao instituciji koju 
treba njegovati već i o potrebi zajedničkog 
života svih ljudi“ kazao je Sovilj. 
Mladenci IvanaMilojica(22)  i Bojan Grbić 
(23) su istakli da su organizacijom 
prezadovoljni , da  nisu imali tremu i  da će 
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im ovo vjenčanje ostati u vječnoj 
uspomeni. 
Na ceremoniji kojoj je prisustovao veliki 
broj Prijedorčana, rodbine i prijatelja 
mladenci  su dobili nagradu načelnika 
opštine u iznosu od 300 KM, a imali su 
besplatno obezbijeđenje frizure, 
iznajmljivanje vjenčanica i bidermajera, 
svadbenu tortu, snimanje ceremonije 
vjenčanja i foto album  te su njihov trošak 
bile samo burme.Organizaciju ove 
svečanosti pomogli su i brojni sponzori. 
 
Biznis planovi za zapošljavanje Roma 
 
Udruženje Roma opštine Prijedor završilo 
je tromjesečni projekat „ Stvaranje uslova 
za zapošljavanje Roma na području opštine 
Prijedor“ vrijedan 6100 KM, koji je 
finansirao  Fond otvoreno društvo 
BiH.Predsjednik Udruženja Roma Ramo 
Salešević istakao je da je tokom ovog 
perioda održano osam radionica , od kojih 
su dvije bile posvećene obuci za  izradu 
biznis planova. 
-Projektom smo obuhvatili  17 Roma  koje 
su sačinili svoje biznis planove što im je 
osnov za apliciranje  prema Zavodu za 
zapošljavanje Republike Srpske  , kao i 
opštini Prijedor za  dodjelu podsticajnih 
sredstava za samozapošljavanja i 
zapošljavanja kod poslodavaca,rekao je 
Salešević. 
On je dodao da je riječ o  šest biznis 
planova iz oblasti trgovine, pet iz oblasti 
poljoprivrede i po tri za  obavljanje 
zanatske i uslužne djelatnosti među kojima 
se ističu biznis planovi  za proizvodnju 
metalne galanterije od kovanog željeza , za 
uzgoj pilića, proizvodnju šampinjona, 
obavljanje frizerske  i krojačke djelatnosti.  
Direktor prijedorske filijale Zavoda za 
zapošljavanje RS Zdravko Suvajac 
naglasio je da je  kroz projekte 
zapošljavanja tokom ove  godine zaposleno 
osam  Roma na području opštine Prijedor. 
-Nije više pravilo da su Romi 
nekvalifikovana radna snaga što možemo  
vidjeti i iz veoma kvalitetnih biznis 
planova koji su pred nama.Nadam da će se 

pronaći sredstva i za realizaciju  ovih 
biznis planova budući da imamo neriješene 
zahtjeve još 20 aplikanata i očekujemo 
novu tranšu sredstava iz Ministarstva za  
ljudska prava i izbjeglice BiH, kazao je 
Suvajac. 
On je dodao da na evidenciji prijedorske 
filijale Zavoda za zapošljavanje  ima 75 
radno sposobnih Roma, od čega je 27 žena. 
Na području opštine živi oko 700 Roma,a 
zaposleno ih je svega desetak. 
 
 
Asfaltirano 10 km puteva 
 
Za prvih devet mjeseci ove godine u 
Prijedoru je asfaltirano deset kilometara 
puteva, za šta je iz opštinskog budžeta 
izdvojeno oko milion KM.Vršilac dužnosti 
načelnika Odjeljenja za stambeno-
komunalne poslove Radan Vukadinović je 
potvrdio da je to bio dio poslova koji je 
vezan za program asfaltiranja u 
2010.godini  kada je asfaltirano 20 
kilometara  puteva za šta je opština 
izdvojila 1,9 miliona KM. 
„ I ove , kao i prošle godine bio je mali 
procenat sufinansiranja odnosno ranije 
praktikovanog učešća građana od 60  odsto 
i opštine sa 40 odsto“-napomenuo je 
Vukadinović. 
On je dodao da je opština potpisala ugovor 
sa  preduzećem „ Prijedor-putevi“ kao 
izvođačem radova za kompletnu sanaciju 
ulica Osmana DŽafića i  Omladinski put  
koje su  ,zbog radova na  mreži u projektu  
vodosnabdijevanja koji je u toku,  
djelimično ili u potpunosti uništene. 
Vukadinović je dodao da  je u program 
redovnog održavanja asfaltnih i 
makadamskih puteva za prvih devet 
mjeseci utrošeno oko 180 000 KM, te da su 
se radovi odnosili na krpljenje i djelimično 
presvlačenje ulica. 
-Za program redovnog održavanja puteva  
sa makadamskim kolovoznim zastorom u 
prvih devet mjeseci je utrošeno oko 550 
000 KM, a u pitanju su nasipanja i 
mašinska planiranja  na prioriteima kao što 
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su linije gdje se odvija autobuski 
saobraćaj,kazao je Vukadinović. 
On je dodao da je u ovom periodu utrošeno  
oko 100 000 KM za izgradnju putnih 
objekata, mostova, uređenje bankina te oko 
30 000 KM za redovno održavanje 
horizontalne i vertikalne signalizacije. 
Na području opštine Prijedor ima oko 200 
kilometara lokalnih puteva, od čega je 130 
sa asfaltnom podlogom i 30 makadamskih. 
Nekategrisanih puteva  ima oko 400 
kilometara. 
Ovogodišnji laureat Književnih susreta 
Dragan Kolundžija 
 
Književniku Draganu Kolundžiji na 
Mrakovici  je  24. septembra uručena 
statua „Ljubijski rudar“ i novčani dio 
nagrade „Književni vijenac Kozare“. 
Zahvaljujući na ovom velikom priznanju, 
Kolundžija je istakao da je njegov brat 
Milorad bio rudar i da je život rudara 
pratio kroz čitav svoj pjesnički vijek. „U 
životu rudara i pjesnika ima mnogo 
zajedničkog, jer rudar silazi u zemlju po 
rudu i zlato, a pjesnik u svoj srpski jezik, 
po stihove i pjesmu i ni jedno ni drugo nije 
lako. Ovu statuu ću, zajedno sa poveljom 
‘Književni vijenac Kozare’ držati na stolu 
pored diplome ‘Vuk Karadžić’, a ostatak 
života ću posvetiti uspomeni na rudare, na 
radnike, na čovjeka“, istakao je 
Kolundžija. 
Na centralnoj manifestaciji 39. Književnih 
susreta na Kozari u poetskom času 
„Pjesničko podne“ stihove su, pored 
Koludžije, govorili pjesnici Dobrica Erić, 
Ljubivoje Ršumović, Zoran Kostić, Ranko 
Pavlović, Tanja Stupar Trifunović, 
Jovanka Stojčinović Nikolić, Vladimir 
Jagličić i Milica Bakrač. U umjetničkom 
dijelu programa učestvovali su poznati 
virtuoz na fruli Bora Dugić te glumice 
Vjera Mujović i Radenka Ševa, koja je 
govorila stihove poeme Skendera 
Kulenovića „Stojanka majka 
Knežopoljka“. Manifestacija je počela 
polaganjem vijenaca na spomen bisti 
Skendera Kulenovića u prisustvu njegove 
supruge Vere Cvetičanin Kulenović. 
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